
 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 

 
Plats: Strandpiren, Hudiksvall 

Datum: 2022-04-04     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts, Mats Andersson, Mats Hägglund, Hans Olov Näsman och  

Gudrun Ekblom 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. Mats Andersson, som är 
utsedd av Alpina kommittén till att ingå i Hälsinglands skidförbunds styrelse, 
hälsas särskilt välkommen. 

 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2022-02-16 med godkännande till  
             handlingarna. 

 
§ 4 Hemsidan  

Vi kommer att få både stöd och hjälp från Svenska Skidförbundet med att flytta över 
vår hemsida till en ny server. Mats H. är anmäld som ansvarig för hemsidan och väntar 
på information från SSF. 

  
§ 5 Ekonomi 

Ekonomirapporten ser god ut. Vi planerar att gå igenom ekonomin mera detaljerat vid 
nästa möte. 
 

§ 6 Utbildning  
 Det stora behovet av ledarrekrytering diskuteras. 

Längdkommittén har planer på att genomföra en egen tidtagningsutbildning.  
Fredrik Terent är vidtalad som utbildare. Beslutas att ta upp utbildningsbehovet vid 
kommande längdträff. 
 

§ 7 Årskalender 
Årskalendern är ett levande dokument. Vi redigerar någon punkt och går igenom vad 
som ska göras härnäst. Vi planerar att bjuda in till en träff med längdföreningar under 
maj månad. Hans Olov arbetar fram ett förslag.  
Valberedningen ska vidtalas och verksamhetsplan för nästkommande säsong ska vara 
klar i september. 

 
§ 8 Rapporter 

a) Alpina kommittén. Järvsö IF Alpina har genomfört Lilla Världscupen (LVC) för U-12, 
vilket innebär både tävlingar och trivselarrangemang. Evenemanget blev mycket 
bra och en fin upplevelse. Hälsingland har även representerat vid LVC för U-14 i 
Storklinten, Boden. Resan gjordes gemensam i stor buss, vilket ökar trivsel och 
sammanhållning. 



b) Längdkommittén. Hälsingland har representerat vid VW-cup (13-14 år) i 
Örnsköldsvik och vid Folksam cup (15-16 år) i Järpen. Utfall och upplevelse har 
varit positiv. 
Tyvärr så blev den planerade fortbildningsträffen i Bollnäs, med SSF:s regionala 
längdkonsulent Anki Danielsson, inställd på grund av för få anmälda deltagare.  
 

§ 9 Skrivelser 
Svenska Skidförbundet (SSF) har bjudit in till digitalt informationsmöte på torsdag  
7 april, kl. 19.00-20.00, avsett för hela distriktsstyrelsen samt kommittéer. 
SSF bjuder även in LK-ordförande till vårens längdkommittéträff på måndag 25 april. 
Beslutas att Ola representerar vid detta. 
Stipendium för unga ledare på snö (Konung Carl XVI Gustafs 70-års fond) finns att söka 
senast 15 april. Information läggs ut på våra Facebook sidor. 

 
§ 10 Protokollsjusterare 
 Mats Hägglund utses att justera dagens protokoll.  

 
§ 11 Övriga frågor 

Hans Olov berättar att han har kontaktat SSF för att diskutera de orimligt stora 
kostnader som blir vad gäller vallautrymmen vid tävlingar i längdåkning. Situationen 
blir svår för mindre föreningar med färre åkare. 
Hans Olov tar även upp frågan avseende beställning av representationskläder för 
längdungdomarna. Klara Logård ska kontaktas. 

 
§ 12 Nästa möte 
 Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte digitalt på onsdag 4 maj kl. 18.00-20.00. 
 
§ 13 Sammanträdet avslutas 

 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 
 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
Mats Hägglund 
Justerare 


